


Brief簡介
ICS CXP16 inherits the excellent design of ICS M4A1. It equips ICS exclusive split gearbox system. The way to open the ICS CXP16 
upper and lower receiver is same as the way to open a real M4. There are many advantages you can get from the ICS exclusive split 
gearbox. It lets players easily repair and maintain gearbox or easily swap spring of different tension for the upper gearbox to get differ-
ent muzzle velocity instantly. 
ICS CXP16 features with ICS designed brand new tactical handguard and upper rail. The tactical handguard and top rail are with flip up 
sight. The detail design of ICS CXP16 appearance follows the detail appearance of the real gun.  ICS deploys engineering polymer of 
fiber filler reinforcement to reproduce the real gun texture and weight; so it feels like holding a real assault rifle.

ICS-236 CXP16 S METAL(Black)

ICS-237 CXP16 S SPORT LINES(Black)
IPT-237-1 CXP16 S SPORT LINES(Tan)

IMT-236-1 CXP16 S METAL(Tan)

ICS-238 CXP16 L METAL(Black)

ICS-239 CXP16 L SPORT LINES(Black)
IPT-239-1 CXP16 L SPORT LINES(Tan)

IMT-238-1 CXP16 L METAL(Tan)

ICS CXP系列承襲了ICS M4A1的優良設計，具備有獨家的分離式齒輪箱設計，模擬出真槍拆解槍機的動作外並讓玩家方便保
養維修。ICS CXP16全新設計的戰術護木和上軌滑動覘孔重現真槍的細緻觸感。採用加纖強化的工程塑膠表現真槍的質感和
重量，手握ICS CXP16就好像真實握住一把真的突擊步槍一樣。

ICS-236 CXP16 / 金屬短版(黑色)

ICS-237 CXP16 / 運動短版(黑色)
IPT-237-1 CXP16 / 運動短版(沙色)

IMT-236-1 CXP16 / 金屬短版(沙色)

ICS-238 CXP16 / 金屬長版(黑色)

ICS-239 CXP16 / 運動長版(黑色)
IPT-239-1 CXP16 / 運動長版(沙色)

IMT-238-1 CXP16 / 金屬長版(沙色)



Features 01特色

CXP Logo of Battle Angel Engraved -
The symbol of the ICS committed spirit of independent research and development
ICS has well trained and experienced R&D team to develop and create exclusive 
products. The CXP series shows the company spirit and culture of innovation. ICS 
not only develops real gun replica but also develops indigenous design. ICS has 
designed and manufactured the products with unique styles and features. The ICS 
CXP series breaks the limitation of the real gun appearances for airsoft guns; the 
CXP series provides exclusive modules and features for airsoft players, generating 
new styles and demand for the airsoft field. 

CXP刻字－ICS自主開發之精神象徵
ICS擁有堅強的研發陣容進行自主開發，CXP系列產品反映出ICS追求創新的
企業精神與文化，不單僅僅研究發展仿真電動槍，還進一步走出自主設計的
道路，設計出與眾不同於真槍外型的產品，讓電動槍產品不再只是受限於仿
真槍的外型，因為ICS的研發團隊，玩家可以擁有專屬電動槍的槍型，為電
動槍市場帶入不同的氣象。

只要是刻有CXP刻字的ICS產品即代表了具備ICS創新設計的外型及功能。
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The newly made handguard for the ICS CXP 16 takes that from German Styling concept and advanced with spatial room to accommodate 
well the battery pack.

QD Tactical Handguard快拆戰術護木（電池加大空間）
新款ICS CXP戰術護木是以H&K416的概念設計，造型更前衛.護木內部有更大的空間，也可將電池改裝在護木內,使得電池的
收納更為方便。



Ergonomic Hand Grip 

Features 03特色

Ergonomic Pistol Grip
The ergonomic hand grip of robust rigidity is plastic molded with soft coating and textured that ensures holdfast and touch in action.

人體工學握把
特殊的複合橡膠材質，能在手指抓握的特定區域內增加摩擦力與手感，同時保持握把整體結構的堅固性。
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Tactical Sling Ring
Added on the stock rod, the sling ring is capable of tactics convenience in action.

槍托尾桿背帶環
增加了另一個掛扣點的選擇，更方便運用在不同戰術使用。
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Retractable Crane Stock
The stock molded of Nylon with fiber filler reinforcement can accommodate larger battery pack; e.g. 9.6V 1500mAh (MC-148) that is well 
protected inside the stock.

海豹伸縮托
最大可放置到9.6V 1500mAh(MC-148)的電池，尼龍加纖的材質，能充份保護電池不會被擊傷。
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On the tactical rail are front folding sight and peep hole of unique styling for 
modern tactical options that enable quick adjustment and ambidextrous operation. 

Back Up Iron Sight (BUIS)
完美的獨特造型，以及符合現代戰術的功能，可快速折疊並依戰術需求做
快速的調整及應用，無論左右手都能方便操作。

折疊式前準星後照門
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Custom Silencer (Limited for Metal Long Version)
金屬長版限定－滅音管



Features 08特色

Bipod Grip (Limited for Long Version)長版限定－握把腳架
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Tactical Handguard & Rail
The handguard and rail are made of precision machining and surface treatment 
from high quality extrusion aluminum alloy of impact strength and light-weight, 
which is better than the others in the market. Following the military M1913 stan-
dard, the CXP 16 quick assembly tactical rail makes it the most unique choice from 
the market.

戰術魚骨軌道
採鋁擠成型CNC工法製成。除了標準軍規Ｍ1913戰術魚骨，快拆設計更使得
CXP16有別於一般魚骨。



Features 10特色

Split Gearbox
ICS CXP series incorporates the ICS exclusive split gearbox technology. ICS 
makes the gearbox into two pieces. Split gearbox brings many advantages to airsoft 
players. The split gearbox is modular design which simulates the real gun service. 
The structure of ICS AEG’s with the ICS split gearbox is so much resembling to 
real guns. It gives players optimal fun to play and the easiest way to maintain the 
gun.

分離式齒輪箱
ICS CXP系列採用了ICS獨步全球的分離式齒輪箱，將齒輪箱分成上活塞組及
下齒輪箱組兩大模組，模組化的設計模擬出真槍的拆槍方式，具有結構最像
真槍、趣味性最高、最容易維修保養等特點；玩家在使用ICS CXP系列槍支
參與戰鬥時更能夠模擬出真實槍枝使用的情況，此外這種獨到的設計也提供
了消費者一個簡單、快速的拆解方式，簡化內部零件更換的程序，讓維修保
養更加容易確實。
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The modular upper gearbox design allows players to set different muzzle velocity easily and quickly. With this technology, players can 
prepare different spring tension upper gearbox. They can just replace different upper gearbox to get different muzzle velocity. Besides, 
whenever it comes to maintain the piston, the replacement is quick and soon to solve the problem and keep players alive on the battle 
field. The upper and lower gearbox are made by ICS precisely works. With the gearbox clip, ICS split gearbox can perfectly be operat-
ed even without the receiver mounted.

Exclusive Split Gearbox
模組化的上活塞模組設計，可迅速變換不同彈簧設定的上活塞模組以取得不同的初速，或是可以隨時更換受損的活塞，隨時
保持最佳的性能表現；ICS上活塞組及下齒輪箱組為ICS精密製造，搭配上I.C.S專利設計齒輪箱固定扣，即使是完全裸露在
外不靠槍身固定結合，仍可以完全的緊密結合並正常運作。

獨家專利上下分離齒輪箱
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After shooting, players can push the forward assist knob to release spring tension, an innovative and user-friendly design assures easy 
tension release and keeps the spring elasticity longer from getting fatigue.  The spring tension quick release can only be found on the 
ICS CXP and the ICS M4 series. Without functional forward assist knob, it’s inconvenient to release the spring tension; many players 
either skip it or not release completely. Eventually, the elasticity and muzzle velocity goes down.

Functional Forward Assist Knob - Spring Tension Release
按下ICS CXP系列槍支上的槍機助進器即可釋放活塞彈簧，此一創新的設計可以讓玩家方便快速的釋放活塞彈簧，讓活塞彈
簧處於極佳狀態，避免以往因繁瑣的彈簧釋放程序造成活塞彈簧不確實釋放，導致活塞彈簧疲乏進而衍生初速降低的情況發
生。

具彈簧釋放功能的槍機助進器
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ICS CXP series comes with original high capacity 450 rounds magazine. ICS high capacity realistic magazine gives players sufficient ammu-
nition. The magazine spring is high grade and powerful enough to feed the BBs smoothly no matter what voltage batteries you use.

High Capacity Realistic Magazine
ICS CXP隨槍配備有原廠金屬高容量450發彈匣，直接給玩家充足的攜彈量。彈匣內採用強力彈匣彈簧片，不論搭配各級電池
都不會因電流伏特的變化而影響射擊的順暢性。

高容量仿真彈匣
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One piece HOP-UP set allows the BBs to be fed smoothly. It solves the feeding problem resulted from HOP-UP set misplaced. New adjusting 
ring makes the HOP-UP adjustment much easier and much smoother.

One Piece Hop-Up Chamber
一體成型的HOP-UP上彈組，可平順的將子彈送至定位，徹底解決了結合式HOP-UP上彈組因位移而發生上彈不順的情形。新式
調整旋鈕可以順暢的調整HOP-UP並且不易滑位。

一體成型的HOP UP上彈組
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A plastic ring at the head of the receiver pin is added to tightly secure the pin on the receiver without shaking the pin off during the shooting. 
In addition, it is still easy to push out the pin and take the receivers apart. This design saves a lot of time on the assembly.

Receiver Pin
結合銷後段加裝環狀塑膠插銷的細心設計，利用簧力結合銷將上、下槍身緊密地結合，不會因射擊時所產生的震動而導致結
合銷鬆脫；而在拆解方面，也只需拔出結合銷即可將槍枝大部分解，輕鬆簡易的拆解方式，提供消費者在保養及修護上一大
方便性。

槍身結合銷
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The multi-position telescoping stock is made from high quality Nylon with fiber filler reinforced and assembled with high quality aluminum 
alloy. You can adjust the length of the stock according the situation you are facing. The sling is made by forging process. 100% reproduce the 
real stock.

Retractable Crane Stock
採用與真槍相同之鋁合金及尼龍纖維材質製作，質輕耐用。共有六段長度，可依不同體型、任務需求做調整，以應付各種戰
鬥狀況；扣環採鍛造方式製成，百分百像真。

新式海豹托
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AEGs are powered by electricity; therefore, it’s very important to design and setup a low current resistance operating environment for 
AEGs. ICS deploys new conductor material on switch plate to eliminate the resistance which caused by heat. Also the trigger contact switch 
is made hollow and robust of enhanced heat dissipation configuration. The new low resistance switch assembly provides the best efficiency. 
We also takes new 16AWG wire and new Mini fuse on ICS products. All contact points are nickel plated and also the mini fuse to lower the 
electric resistance. The electric current is much stable and produces less heat. In short, with all of these enhancements, ICS assures the AEGs 
perform at low electric resistance, spark free, and extended service life.
All internal wire is upgrade to 16 AWG Teflon wire, it withstands a rating voltage of 300V, temperature 200℃, resistance 15.6 ohm/km and 
17.0 AMR capacitance, and is the highest quality standard applied in the AEG industry.

Low Resistance Switch Assembly And Mini Fuse
Electric Power是電動槍的動力來源，如何建構一個低阻抗的動力工作環境，也是一個重要議題。因此ICS採用全新的導電
材質並大量的應用在電閘開關片及電閘線材組上，提供了完美的低阻抗電力輸出功能。ICS槍支內部所有線材均採用最新線
徑16AWG 的鐵弗龍線，具有耐電壓300V、耐溫200度及耐磨擦、導電電阻15.6ohm/km、電容量17.0AMR是目前線材最高級的用
料，尤其導電電阻是其他材料的兩倍低，電容量是其他材料的兩倍高，並且將電閘片的設計進化為單體簍空以增加散熱表面
積，為了將電閘組發揮最大功能，ICS將電閘組直接導通，其俱備有三大好處：降低電阻、增加使用壽命、防止電閘片積碳
。保險絲盒則全部升級至微型保險絲盒，電阻變小，電力系統穩定，不易發燙，消除因阻抗產生的熱能及電力流失，讓電力
輸出達到最佳表現。

低阻抗電閘線材組及微型保險絲盒
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Comparison of new & old version(Black: New Version)

The new piston body is made of Nylon fiber filler reinforcement and now the standard on every ICS AEG for delivering better performance 
and better service life.

Brand New Piston of High Strength Nylon Molded

新舊活塞比較(黑色為新版；白色為舊版)

新版的強化活塞直排採用強化尼龍纖維射出成形，比傳統活塞直排更加的堅固耐用。

全新改版尼龍纖維活塞直排



台中市神岡區東洲路205巷6號  886-4-25256461   886-4-25256484
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For different requirements and regulations in various market and area, the specifications may be revised on demand,
and the AEG actually fetched shall prevail.

因各國法令規格要求不同，依實際買到商品為準

Specifications(Standard)

Weight:
Full Length:

Folded Length:
Barrel Length:

Muzzle Velocity:
Motor:
Spring:
Battery:

Pellet Capacity:
Main Material:

3300g / 2600g
980mm / 745mm
885mm / 650mm
303mm / 200mm
120m/s(390fps ± 15)
TURBO 3000(Long Pin)
M120
MC-148 (9.6V, 1500mAh)

450 rounds
Metal/Engineering Plastic

ICS-238 CXP16 L METAL (BLACK)
IMT-238-1 CXP16 L METAL (TAN)
ICS-236 CXP16 S METAL (BLACK)
IMT-236-1 CXP16 S METAL (TAN)

(Recommended, Not included)

Long / Short

Weight:
Full Length:

Folded Length:
Barrel Length:

Muzzle Velocity:
Motor:
Spring:
Battery:

Pellet Capacity:
Main Material:

2700g / 2000g
825mm / 745mm
730mm / 650mm
303mm / 200mm
100 m/s (330fps ± 15)
TURBO 2000(Long Pin)
M100
MC-148 (9.6V, 1500mAh)

300 rounds/C7- Plastic
Metal/Engineering Plastic

ICS-239 CXP16 L SPORT LINES (BLACK)
IPT-239-1 CXP16 L SPORT LINES (TAN)
ICS-237 CXP16 S SPORT LINES (BLACK)
IPT-237-1 CXP16 S SPORT LINES (TAN)

(Recommended, Not included)

Long / Short

標準規格

重量：3300g / 2600g
全長：980mm /745mm
折疊後長度：885mm / 650mm
槍管長度：303mm / 200mm
槍口初速：120m/s(360fps)
馬達型式：TURBO 3000(長軸)
彈簧型式：M120
電池型式：MC-148 (9.6V, 1500mAh)

彈匣容量：450發
主要材料：金屬/工程塑膠

ICS-238 CXP16 金屬長版(黑色)
IMT-238-1 CXP16 金屬長版(沙色)
ICS-236 CXP16 金屬短版(黑色)
IMT-236-1 CXP16 金屬短版(沙色)

(建議使用，出貨未附)

長版/短版

重量：2700g / 2000g
全長：825mm / 745mm
折疊後長度：730mm / 650mm
槍管長度：303mm / 200mm
槍口初速：90~100m/s(300fps)
馬達型式：TURBO 2000(長軸)
彈簧型式：M100
電池型式：MC-148 (9.6V, 1500mAh) 

彈匣容量：300發 C7彈匣
主要材料：金屬/工程塑膠

ICS-239 CXP16 運動長版(黑色)
IPT-239-1 CXP16 運動長版(沙色)
ICS-237 CXP16 運動短版(黑色)
IPT-237-1 CXP16 運動短版(沙色)

(建議使用，出貨未附)

長版/短版


